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内容概要

　　《高考英语听力模拟试题集（第5版）》听力中的一个重要技能是主动作出预测，带着期待和目
的去听。
预测可能要听到的信息，并期待着新的信息。
如果新信息与自己期待的不一致，这也无妨，能察觉到不一致，这是对新信息的理解。
有一本测试理论书曾这样描述过：“整个听力理解过程是听者的知识和语言输入相配对的过程，配不
完美是规律而不是例外。
”你的知识和新信息之间的距离叫做“信息沟”。
期待实际是听前必不可少的心理准备，它帮助你集中注意力，期待是听前至关重要的姿态。
在答题的间隙中，浏览一下四个选择项是一种期待方法。
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章节摘录

版权页：插图：When the carpenter finished his work, his employer handed the front-door key to thecarpenter.
"This is your house," he said, "my gift to you. "What a shock！
 What a shame！
 If he had only known he was building his own house,he would have done it all so differently. Now he had to live in
the home he had built nonetoo well.Many of us live our lives this way. At important times, we don't give our work
ourbest effort. Then with a shock we look at the situation we have created and find that weare now living in the
house we have built. If we had realized that we would have done itdifferently.Think of yourself as the carpenter.
Think about your house.Your life today is the result of your attitudes and choices in the past. Your lifetomorrow
will be the result of your attitudes and the choices you make today,（Now listen again）
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编辑推荐

《高考英语听力模拟试题集(第5版)》由华东师范大学出版社出版。
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